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PROTOKÓŁ Nr V/19 

z sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy 

z dnia 12 marca 2019 roku 

 

Załączniki do protokołu: 

1.  Lista obecności radnych; 

Od nr 2 do nr 21 - uchwały Rady Miejskiej w Trzebnicy; 

22.   Wykaz wyników głosowania jawnego radnych Rady Miejskiej w Trzebnicy. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima, Skarbnik 

Barbara Krokowska. 

V sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali nr 48 budynku Urzędu Miejskiego  

w Trzebnicy. Obrady rozpoczęły się o godzinie 13:30. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz stwierdził quorum  

na podstawie listy obecności, po czym słowami cyt. „otwieram obrady V sesji Rady Miejskiej 

w Trzebnicy” dokonał jej otwarcia. Poinformował, że porządek obrad wraz z zawiadomieniem 

o sesji wszyscy otrzymali. Przewodniczący poprosił o wprowadzenie autopoprawki  

do przedłożonego projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2019 

rok, autopoprawki do przedłożonego projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzebnica na rok 2019 i lata następne, autopoprawki do 

przedłożonego projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Jaźwiny, a także o wprowadzenie projektu uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Trzebnica dla części terenu miasta Trzebnica. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie V sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3.   Wnioski o zmianę porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań własnych gminy między sesjami. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzebnica na rok 2019 i lata następne wraz z autopoprawką.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzebnica na 2019 rok  

wraz z autopoprawką.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

 i Rozwiązywania Problemów Uzależnień – dla Gminy Trzebnica na 2019 rok.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzew uznanych za pomniki 

przyrody. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/320/12 Rady Miejskiej  

w Trzebnicy z dnia 28 grudnia 2012 roku w sprawie przyjęcia „Programu usuwania 

azbestu dla Gminy Trzebnica”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa i członków rady soleckiej  

w Sołectwie Brochocin. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia „Programu Opieki nad Zwierzętami 

Bezdomnymi oraz Zapobiegania Bezdomności Zwierząt na terenie Gminy Trzebnica  

w 2019 r.”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/431/18 z dnia 26 marca 

2018 roku, w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Województwa 

Dolnośląskiego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka  

w Gminnych Klubach Dziecięcych w Gminie Trzebnica oraz dodatkowej opłaty  

za wydłużony wymiar opieki nad dzieckiem i maksymalnej wysokości opłaty 

 za wyżywienie dziecka w Gminnych Klubach Dziecięcych w Gminie Trzebnica.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Gminnego Przedszkola nr 1 im. Krasnala 

Hałabały w Trzebnicy. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze w obrębie wsi Marcinowo. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze w obrębie Masłów. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze w obrębie wsi Skarszyn.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Jaźwiny wraz z autopoprawką.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu miasta Trzebnica w rejonie ulic: 

Oleśnickiej, Harcerskiej, Wesołej, 3-go Maja, Leśnej, J. Korczaka, Armii Krajowej, 

gen. L. Okulickiego, gen. W. Sikorskiego, gen. S. Roweckiego- Grota, Szarych 

Szeregów, Łąkowej i Wrocławskiej. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu miasta Trzebnica w rejonie ulic: 3 Maja, 1 Maja, Ks. Dz. W. 

Bochenka w Trzebnicy.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów w rejonie ul. Oleśnickiej 

 i Czereśniowej w Trzebnicy.  

24. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Trzebnica dla 

części terenu miasta Trzebnica. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/8/18 Rady Miejskiej w Trzebnicy 

z dnia 18 grudnia 2018 roku w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej  

w Trzebnicy i ustalenia ich składów osobowych. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Trzebnicy i ustalenia jej składu osobowego.   

27. Interpelacje i zapytania. 

28. Wolne wnioski. 

29. Komunikaty.  

30. Zamknięcie V sesji Rady Miejskiej. 

 

Radna Renata Bujak-Ziółkowska zapytała, kiedy składa się wnioski o zmianę porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że zgodnie ze statutem dwa dni przed sesją. 

 

Przewodniczący poddał porządek obrad wraz ze zmianami pod głosowanie: „ za” – 19, 

„przeciw” – 2, „wstrzymało się od głosu” – 0. Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad 4 

Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań własnych gminy między sesjami.  
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Burmistrz przedstawił następującą informację cyt.: „Ostatnia Sesja Rady Miejskiej  

w Trzebnicy odbyła się 21 stycznia 2019 roku i od tej daty podjęto zarządzenia  

w następujących sprawach:                                                

1. Zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2019 rok. 

2. Ustalenia harmonogramu czynności w postępowaniu rekrutacyjnym oraz 

postępowaniu uzupełniającym do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych 

w publicznych szkołach podstawowych oraz klas I publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Trzebnica na rok szkolny 2019/2020. 

3. Odwołania z funkcji dyrektora Szkoły Podstawowej w Masłowie. 

4. Powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Szkoły Podstawowej w Masłowie. 

5. Powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego w celu realizacji 

zadania pn.: „Modernizacja budynku Urzędu Miejskiego w Trzebnicy – elewacja”. 

6. Powołania komisji do spraw rozliczenia i brakowania druków ścisłego zarachowania 

wykorzystywanych na potrzeby wydania licencji na wykonywanie krajowego 

transportu drogowego w zakresie przewozu taksówką”. 

 

Prowadzący zapytał radnych czy mają pytania. 

Radny Mirosław Marzec zapytał, dlaczego Burmistrz nie poinformował radnych o wszczętym 

postępowaniu kontrolnym w stosunku do inwestycji, która jest realizowana w Trzebnicy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że nie jest to punkt porządku obrad wolne 

wnioski, tylko informacja Burmistrza o podjętych zarządzeniach i działaniach pomiędzy 

sesjami. 

Radna Renata Bujak-Ziółkowska zapytała o ścieżki rowerowe. 

Przewodniczący odesłał radną do punktu wolne wnioski. 

Radna Małgorzata Lecyk odniosła się do wyborów sołtysa w miejscowości Brochocin. 

Przewodniczący Mateusz Stanisz ponownie poinformował, że to nie ten punkt porządku 

obrad. 

Pytań do tego punktu nie było. 

 

Ad 5  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

Przewodniczący Rady poinformował, że do biura Rady nie wpłynęły żadne uwagi do 

protokołu. 

Głosowanie: protokół z IV sesji „ za” – 13, „przeciw” – 4, „wstrzymało się od głosu” – 4, „nie 

głosowało”  - 0. Protokół został przyjęty.  

Ad 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzebnica 

na rok 2019 i lata następne wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz poinformował, że projekt był 

szeroko omawiany podczas komisji, następnie poprosił Skarbnik Barbarę Krokowską  

o omówienie autopoprawki.  

Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, że w załączniku nr 2 w zmianach dotyczących 

przedsięwzięć WPF okazało się, że niezamknięte są ostatecznie inwestycje. W związku,  
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z czym dokonano wprowadzenia przedsięwzięć: „Zachowanie i udostępnienie Winnej Góry  

w Trzebnicy na cele turystyczne”, „Budowa ciągów pieszo – rowerowych z Trzebnicy  

do Księginic”, „Budowa parku P&R w Trzebnicy ul. Wałowa”. Są to inwestycje 

kontynuowane, wielkości i limity dla roku 2019 znajdują odzwierciedlenie w budżecie 2019 r. 

Kolejne zadanie wpisane jest to zmiana wielkości, zwiększono o 121 000 zł zadanie 

„Ograniczenie niskiej emisji na obszarze Województwa Dolnośląskiego (Gmina Trzebnica)”. 

Jest to związane z pożyczką z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. W złączniku 

nr 1 wprowadzono zmiany wynikające ze zmian wprowadzonych w budżecie Gminy 

Trzebnica na 2019 r. i dotyczy to dochodów, wydatków, wyniku budżetu. Tak jak zgłaszano 

na komisji uzupełniono wielkości w wykonaniu dla 2018 r., w pozycji przychody budżetu 

oraz rozchody budżetu.   

 

Prowadzący otworzył dyskusję: 

Radna Renata Bujak-Ziółkowska zapytała czy ktoś na sali jest w stanie przeanalizować 

otrzymane przed wejściem materiały. 

Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, że są to druki zatwierdzone rozporządzeniem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz dodał, iż odbyła się komisja ds. budżetu 

 i rozwoju gospodarczego, projekt uchwały był szeroko omawiany, a pani Skarbnik omówiła 

zmiany, które wprowadziła autopoprawka. 

Radny Zbigniew Kuźma zaznaczył, że autopoprawki powinny być kosmetyczne. 

Burmistrz Marek Długozima odparł, że radni otrzymali materiały zgodnie ze statutem. Jest 

rzeczą naturalną, że przed sesją wprowadza się autopoprawki.  

Skarbnik Barbara Krokowska dodała, iż każda zmiana zgłoszona do budżetu rodzi 

konieczność wprowadzenia autopoprawki do WPF, są to dokumenty ściśle powiązane  

ze sobą. 

Radny Janusz Szydłowski powiedział, że komisja ds. budżetu i rozwoju gospodarczego nie 

powinna być planowana na dzień przed sesją. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz wyjaśnił, że gdyby komisja ds. budżetu 

i rozwoju gospodarczego była zwołana wcześniej to również byłyby autopoprawki. 

Radna Justyna Wróbel zapytała czy jest możliwość numerowania stron. 

Skarbnik Barbara Krokowska odparła, że numerowane są kolumny, układ jest 

charakterystyczny dla budżetu. 

Radna Renata Bujak-Ziółkowska zapytała o nadwyżkę w zmianach do budżetu, 2 000 000 zł 

różnicy pomiędzy sesją budżetową a obecną. 

Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, że zwiększyły się przychody do budżetu, 

wprowadzono wolne środki w wysokości 2 000 000 zł. 

Radny Krzysztof Śmiertka powiedział, iż podczas komisji ds. budżetu i rozwoju 

gospodarczego w projekcie w przychodach były wskazane kwoty 0, a dzisiaj pojawia się 

20 000 000 zł. 

Skarbnik Barbara Krokowska odparła, że były podane wielkości wynikające z planu dla tych 

kwartałów. Po wykonaniu i przekazaniu sprawozdań budżetowych pojawia się wykonanie. 

Wadliwie była wpisana wartość 0. Dlatego zostały wpisane przychody, nie ma to wpływu na 

planowanie. Jest to wielkość już wykonana dotyczy 2018 r. 
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Radny Krzysztof Śmiertka zapytał o zadania potwierdzone podczas sesji. W jaki sposób  

te inwestycje zostały rozliczone, jak uzyskano dotacje skoro zadania nie zostały zakończone. 

Skarbnik Barbara Krokowska poinformowała, że z wydziału merytorycznego wpłynęło pismo 

z wnioskiem o zwiększenie środków na realizację konkretnych celów, na roboty dodatkowe 

 z zakresu elektryki oraz robót sanitarnych. Zakończone zostały prace brukarskie. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał czy były sporządzone aneksy do zadań dodatkowych. 

Skarbnik Barbara Krokowska odparła, że zostały stwierdzone protokoły robót dodatkowych. 

Radny Artur Kania zapytał o wykonanie przedsięwzięć, o budowę ciągów pieszo-rowerowych 

do Księginic, czy to jest koniec inwestycji. 

Burmistrz Marek Długozima wyjaśnił, iż zadanie będzie realizowane. 

Radny Janusz Szydłowski powiedział, że nazwa zadania „Parking przy ul. Wałowej”  

nie powinna funkcjonować, ponieważ zadanie jest zakończone. 

Burmistrz Marek Długozima poinformował, że proces inwestycyjny składa się z wielu 

etapów. Był ogłoszony przetarg na prace brukarskie, kanalizacyjne, elektryczne oraz 

związane z murem oporowym. Prace brukarskie zostały zakończone. Prace elektryczne 

 i kanalizacyjne nie miały nic wspólnego z uzyskaniem dotacji. Zadanie zostało zakończone, 

ale nie wszystkie pieniądze zostały zapłacone. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał odnośnie ul. Wałowej czy nie jest to samowola budowlana. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz powiedział, że ten temat był wielokrotnie 

omawiany i wyjaśniany. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał o zadanie 1.3.2.14 dotyczące hali widowiskowo-sportowej, 

skąd różnice w kwotach od ostatniej sesji. 

Skarbnik Barbara Krokowska odparła, iż jest to zadanie proporcjonalnie rozliczane o podatek 

VAT. Wydatki są realizowane w ten sposób, że są płacone w kwotach brutto. Gdy wpływa 

podatek VAT dotyczący rozliczenia budowy hali widowiskowo-sportowej pomniejsza  

on wydatki roku bieżącego. 

Radny Mirosław Marzec powiedział, że w związku ze skróceniem robót przy ul. Wałowej, 

czy faktura zostanie skorygowana. Zapytał również, do kogo gmina zwróci się o zwrot 

odsetek w wysokości około 7 140 000 zł z tytułu opóźnienia realizacji budowy hali 

widowiskowo-sportowej. 

Burmistrz Marek Długozima odpowiedział, że miejsca parkingowe, które nie zostały 

wykonane z uwagi na odstąpienie od budowy muru oporowego, który miał kosztować 

4 000 000 zł, zostało to pomniejszone korektą. Odnośnie budowy hali widowiskowo-

sportowej odparł, iż jest rzeczą naturalną, że każda inwestycja napotyka na różne trudności. 

Dodatkowe prace związane były z gruntem, dokonano również zmian w projekcie z uwagi na 

pewne zmiany, które chciano wprowadzić na etapie budowy. Nie ma podstaw, aby gmina 

Trzebnica naliczała kary umowne wykonawcy, ponieważ uzasadnione było wydłużenie 

terminu budowy. 

Radny Krzysztof Śmiertka powiedział, że w aneksie było napisane, że są to błędy projektanta. 

Czy w stosunku do projektanta gmina nie będzie dochodziła roszczeń? 

Burmistrz Marek Długozima wyjaśnił, że na tym etapie taka możliwość nie jest rozważana. 

Jeżeli będzie taka potrzeba to gmina będzie dochodzić roszczeń. Na razie należy skupić się na 

zakończeniu inwestycji. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 
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Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

13 radnych, przeciwko głosowało 5 radnych, wstrzymało się od głosu 3 radnych. 

Uchwała nr V/39/19 w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzebnica na rok 2019 i lata następne wraz z autopoprawką, została podjęta.  

 

Ad 7  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2019 rok wraz  

z autopoprawką. 

 

Prowadzący poinformował, że projekt był szeroko omawiany podczas komisji, Skarbnik 

odpowiadała na pytania przy zmianach do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Poprosił  

o zadawanie pytań do autopoprawki. 

Prowadzący otworzył dyskusję: 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał o zadanie dotyczące monitoringu Winnej Góry na kwotę 

200 000 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz odpowiedział, że na komisji to pytanie 

padło i została udzielona odpowiedź. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał o dotacje, dział 758.29.20, z jakiego powodu zdjęto kwotę 

1 379 126 zł. 

Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, zostało dokonane przesunięcie środków pomiędzy 

działami, rozdziałami, paragrafami. Z działu 758 rozdział 758.63 przeniesiono środki  

do działu 900 rozdział 900.95, dotyczy to odnawialnych źródeł energii. 

Radny Zbigniew Kuźma zadał pytanie w sprawie zwiększenia środków na obsługę 

administracyjną. Czy zatrudniono nowych urzędników, skąd wzięły się środki na ten cel  

i jakie zadania będą te osoby realizowały? 

Skarbnik Barbara Krokowska odpowiedziała, iż środkami dotyczącymi szkół zawiaduje 

Zespół Administracyjny Placówek Oświatowych. Otrzymano informację o zwiększeniu 

subwencji oświatowej i zgodnie z wnioskiem ZAPO dokonane zostały zwiększenia  

w poszczególnych podziałkach klasyfikacji budżetowej. Zatrudniono jedną osobę oraz 

powrócił do pracy kierownik ZAPO. 

Radny Zbigniew Kuźma powiedział, że chodzi o trzy rozdziały. 

Skarbnik Barbara Krokowska dodała, że kwoty zostały rozdysponowane zgodnie  

z zapotrzebowaniem ZAPO. Nauczyciele zwalniają się z pracy i są zatrudniani. Są to środki 

przekazane na oświatę, jako subwencja oświatowa. 

Radny Janusz Szydłowski zapytał o zwiększenie kwoty o 70 000 zł, na budowę centrum 

przesiadkowego przy ul. Kolejowej. 

Burmistrz Marek Długozima odpowiedział, że inwestycja została zakończona. Trwają prace 

odbiorowe, prowadzone są rozmowy z przewoźnikami na terenie Gminy Trzebnica. 

Dodatkowa kwota związana jest z dodatkowymi pracami energetycznymi i sanitarnymi, 

których nie udało się przewidzieć na etapie realizacji inwestycji. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał o świetlicę w Ligocie. Na co zostanie przeznaczona kwota 

97 835,15 zł, z jakiego powodu wynika opóźnienie. Czy inwestycja została zakończona? 
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Burmistrz Marek Długozima odparł, że inwestycja została zakończona. Trwają prace 

odbiorowe. W okresie zimowym nastąpiła awaria urządzeń grzewczych, świetlica została 

zalana z przyczyn wykonawcy, który został zobowiązany do naprawy szkód.  

Radny Zbigniew Kuźma zapytał o zmianę planu finansowego dla sołectw w Domanowicach, 

Rzepatowicach. 

Skarbnik Barbara Krokowska odparła, że największy wpływ na planowanie funduszu 

sołeckiego mają rady sołeckie i zebrania mieszkańców. Sołtysi zgodnie z ich wolą projektują 

plany wykorzystania funduszu sołeckiego. W momencie zgłoszenia do Urzędu Miejskiego 

woli przesunięcia środków w ramach posiadanych wielkości dokonuje się przesunięć. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

13 radnych, przeciwko głosowało 5 radnych, wstrzymało się od głosu 3 radnych. 

Uchwała nr V/40/19 w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2019 rok wraz 

z autopoprawką, została podjęta.  

 

Ad 8  

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Uzależnień – dla Gminy Trzebnica na 2019 rok.  

W dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

21 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr V/41/19 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

 i Rozwiązywania Problemów Uzależnień – dla Gminy Trzebnica na 2019 rok, została 

podjęta. 

 

Ad 9  

Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzew uznanych za pomniki przyrody. 

 

W dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

21 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr V/42/19 w sprawie zniesienia formy ochrony drzew uznanych za pomniki 

przyrody, została podjęta.  

 

Ad 10  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/320/12 Rady Miejskiej  

w Trzebnicy z dnia 28 grudnia 2012 roku w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu 

dla Gminy Trzebnica”. 

W dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

21 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 
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Uchwała nr V/43/19 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/320/12 Rady Miejskiej  

w Trzebnicy z dnia 28 grudnia 2012 roku w sprawie przyjęcia „Programu usuwania 

azbestu dla Gminy Trzebnica”, została podjęta.  

 

Ad 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa i członków rady soleckiej  

w Sołectwie Brochocin. 

 

Prowadzący otworzył dyskusję: 

Salę obrad opuścił wiceprzewodniczący Marek Koliński. 

Radny Janusz Szydłowski zapytał, dlaczego został zmieniony termin wyboru sołtysa  

w Brochocinie. 

Burmistrz Marek Długozima odpowiedział, że zdarza się tak, że terminy z różnych przyczyn 

zostają zmienione. Mieszkańcy zostali poinformowani o zmianie terminu wyborów. 

Na salę obrad wrócił wiceprzewodniczący Marek Koliński. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

16 radnych, przeciwko głosował 3 radny, wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała nr V/44/19 w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa i członków rady soleckiej  

w Sołectwie Brochocin, została podjęta.  

 

Ad 12  

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia „Programu Opieki nad Zwierzętami Bezdomnymi 

oraz Zapobiegania Bezdomności Zwierząt na terenie Gminy Trzebnica  

w 2019 r.” 

 

Prowadzący oddał głos Burmistrzowi Gminy Trzebnica, który powiedział, że jest to ważna 

uchwała dla Gminy Trzebnica. Podziękował wiceprzewodniczącej Magdalenie 

Orzechowskiej, która wraz ze Stowarzyszeniem Trzebnickiego Klubu Psa miała duży wkład 

w powstanie tej uchwały. Dodał, iż na terenie Gminy Trzebnica na 50 psów odłowionych, 

tylko 3 zostały przekazane do schroniska, pozostałe zostały przekazane do adopcji. 

 

W dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

21 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr V/45/19 w sprawie wprowadzenia „Programu Opieki nad Zwierzętami 

Bezdomnymi oraz Zapobiegania Bezdomności Zwierząt na terenie Gminy Trzebnica  

w 2019 r.”, została podjęta.  

 

Ad 13  

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zaznaczył, że projekt uchwały uzyskał pozytywna opinię 



9 
 

komisji. 

Prowadzący otworzył dyskusję: 

Radny Mirosław Marzec powiedział, że chciałby złożyć wniosek, aby przełożyć głosowanie 

do końca marca, aby uzyskać informacje o pełnym zadłużeniu spółki ERGO. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz wyjaśnił, że porządek obrad został przyjęty 

i będzie realizowany. Dodał, iż nie przyjmuje wniosku o zniesienie tego punktu z porządku 

obrad. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima powiedział, że projekt był szeroko omawiany 

podczas obrad komisji. Istniała możliwość zadawania pytań. Prezes spółki Maria Spalińska 

wyjaśniła, że w tym roku gmina Trzebnica dopłaci 1 000 000 zł do gospodarki odpadami.  

W 2018 r. nie było podwyżki na wywóz odpadów. Wzrosły koszty Regionalnej Instalacji 

Przetwarzania Odpadów Komunalnych gdzie gmina oddaje odpady zmieszane, wzrosła ilość 

odpadów w gospodarstwach domowych, wzrosły opłaty środowiskowe. 

Radny Mirosław Marzec zapytał, jakie usługi wykonuje spółka Wodnik w stosunku do spółki 

ERGO. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima poinformował, że jest to dzierżawa transportu. 

Radny Janusz Szydłowski powiedział, że na komisji ds. budżetu i rozwoju gospodarczego 

poprosił panią Marię Spalińska o kalkulację kosztów. Zapytał czy w ostatnim czasie wpłynęły 

do gminy Trzebnica od spółki ERGO jakieś środki. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima wyjaśnił, że spółka ERGO to nie tylko 

odpady, jest to jedno z największych zadań, z jakimi gmina musi się mierzyć. Tyle ile 

kosztów ponosimy z tytułu odbioru śmieci tyle powinno wpłynąć do budżetu. Jest tzw. opłata 

rekompensacyjna, którą gmina musi wyrównać spółce ERGO z racji poniesionej straty. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał, jakie są konkretne wydatki i przychody spółki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz powiedział, że na komisji były podane 

konkretne kwoty, ten temat był szczegółowo omówiony. 

Radny Zbigniew Kuźma zaproponował, aby poczekać na sprawozdanie finansowe spółki, 

przeanalizować problemy i przełożyć głosowanie nad uchwałą na kolejną sesję.  

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima ponownie dodał, że chodzi o opłatę 

rekompensacyjną, którą gmina musi zwrócić spółce. Uchwała dotyczy gospodarowania 

odpadami komunalnymi. 

Więcej pytań nie było. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

13 radnych, przeciwko głosował 8 radny, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr V/46/19 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty, została podjęta.  

Ad 14  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/431/18 z dnia 26 marca 2018 roku, 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Województwa Dolnośląskiego. 

 

W dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu. 
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Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

21 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr V/47/19 w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/431/18 z dnia 26 marca 2018 

roku, w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Województwa Dolnośląskiego, 

została podjęta.  

 

Ad 15  

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka  

w Gminnych Klubach Dziecięcych w Gminie Trzebnica oraz dodatkowej opłaty  

za wydłużony wymiar opieki nad dzieckiem i maksymalnej wysokości opłaty 

 za wyżywienie dziecka w Gminnych Klubach Dziecięcych w Gminie Trzebnica.  

W dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu.  

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

16 radnych, przeciwko głosowało 1 radnych, wstrzymało się od głosu 4 radnych. 

Uchwała nr V/48/19 w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka  

w Gminnych Klubach Dziecięcych w Gminie Trzebnica oraz dodatkowej opłaty  

za wydłużony wymiar opieki nad dzieckiem i maksymalnej wysokości opłaty 

 za wyżywienie dziecka w Gminnych Klubach Dziecięcych w Gminie Trzebnica, została 

podjęta.  

 

Ad 16  

Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Gminnego Przedszkola nr 1 im. Krasnala 

Hałabały w Trzebnicy. 

 

Prowadzący otworzył dyskusję: 

Radny Zbigniew Kuźma zapytał, jakie są plany dotyczące budynku, w którym mieściło się 

przedszkole. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima poinformował, że budynek został wyceniony  

i ogłaszane są przetargi na sprzedaż budynku. 

Radny Zbigniew Kuźma zapytał, jakiej wartości gmina oczekuje. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima dodał, że około 2 000 000 zł. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

21 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr V/49/19 w sprawie przekształcenia Gminnego Przedszkola  

nr 1 im. Krasnala Hałabały w Trzebnicy, została podjęta.  

 

Ad 17  

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze w obrębie wsi Marcinowo. 

W dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu.  

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

21 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 
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Uchwała nr V/50/19 w sprawie nadania nazwy drodze w obrębie wsi Marcinowo, została 

podjęta.  

 

Ad 18  

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze w obrębie Masłów. 

 

W dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu.  

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

21 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr V/51/19 w sprawie nadania nazwy drodze w obrębie Masłów, została 

podjęta.  

 

Ad 19  

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze w obrębie wsi Skarszyn. 

W dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu.  

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

21 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych.Uchwała nr 

V/52/19 w sprawie nadania nazwy drodze w obrębie wsi Skarszyn, została podjęta.  

 

Ad 20  

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Jaźwiny wraz z autopoprawką.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że zgodnie z ustawą o gospodarowaniu 

nieruchomościami należy podjąć w drodze głosowania rozstrzygnięcia uwag, które nie zostały 

uwzględnione. Jest to załącznik nr 2 do uchwały. Następnie poprosił Burmistrza o omówienie 

autopoprawki. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima wyjaśnił, że do projektu uchwały został 

dołączony rysunek, który radni otrzymali w skali 1: 2000 jest to załącznik nr 1. Na rysunku 

planu po przekazaniu projektu uchwały stwierdzono brak oznaczenia w legendzie jednego 

z przeznaczeń terenów zalesienia. Takiego rodzaje braki nie wpływają na treść rysunku  

i uchwały. 

 

Prowadzący otworzył dyskusję: 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał o koszt opracowania projektu uchwały, jaka była intencja 

uchwały. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima powiedział, że na terenach wiejskich 

mieszkańcy chcą przekształcać pola na działki budowlane. Wpłynęło dużo wniosków 

mieszkańców. Uwagi, które wpłynęły od mieszkańców nie mogą być uwzględnione, z uwagi 

na obowiązujące przepisy. Dodał, że nie jest w stanie w tej chwili powiedzieć, jaka kwotę 

otrzymał urbanista za wykonanie planu, ale nie była duża. Jest to organizowane przetargiem. 

Obecnie urbanista wykonuje kilkanaście planów na rzecz gminy. 

Radny Janusz Szydłowski zapytał czy jest kolejność wykonania planów. 
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Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odparł, że nie ma. 

Więcej pytań nie było. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Mateusz Stanisz poinformował, że głosowane będzie nieuwzględnienie 

każdej uwagi osobno: 

1. Uwaga dotycząca działki nr 133/4 obręb Jaźwiny - „za” głosowało 13 radnych (K. Ankier, 

M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, M. Kempa, M. Koliński, Z. Modliborski,  

M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, L. Taraszczuk, P. Wolski), „przeciwko” 

głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” od głosu 8 radnych (R. Bujak-Ziółkowska, A. Kania, 

Z. Kuźma, M. Lecyk, M. Marzec, J. Szydłowski, K. Śmiertka, J. Wróbel) - uwaga została 

nieuwzględniona. 

2. Uwaga dotycząca działki nr 133/3 obręb Jaźwiny - „za” głosowało 16 radnych (K. Ankier, 

M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, A. Kania, M. Kempa, Z. Kuźma, M. Koliński,  

Z. Modliborski, M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, J. Szydłowski, 

 L. Taraszczuk, P. Wolski), „przeciwko” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” od głosu 5 

radnych - uwaga została nieuwzględniona. 

3. Uwaga dotycząca działki nr 106 obręb Jaźwiny - „za” głosowało 13 radnych (K. Ankier, 

M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, M. Kempa, M. Koliński, Z. Modliborski,  

M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, L. Taraszczuk, P. Wolski), „przeciwko” 

głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” od głosu 8 radnych (R. Bujak-Ziółkowska, A. Kania, 

Z. Kuźma, M. Lecyk, M. Marzec, J. Szydłowski, K. Śmiertka, J. Wróbel) - uwaga została 

nieuwzględniona. 

4. Uwaga dotycząca działki nr 85 obręb Jaźwiny - „za” głosowało 15 radnych (K. Ankier, M. 

Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, A. Kania, M. Kempa, Z. Kuźma, M. Koliński,  

Z. Modliborski, M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, 

 L. Taraszczuk, P. Wolski), „przeciwko” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” od głosu 6 

radnych (R. Bujak-Ziółkowska, M. Lecyk, M. Marzec, J. Szydłowski, K. Śmiertka, J. Wróbel) 

- uwaga została nieuwzględniona. 

5. Uwaga dotycząca działki nr 29 i 30 obręb Jaźwiny - „za” głosowało 15 radnych (K. Ankier, 

M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, A. Kania, M. Kempa, Z. Kuźma, M. Koliński,  

Z. Modliborski, M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, 

 L. Taraszczuk, P. Wolski), „przeciwko” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” od głosu 6 

radnych (R. Bujak-Ziółkowska, M. Lecyk, M. Marzec, J. Szydłowski, K. Śmiertka, J. Wróbel) 

- uwaga została nieuwzględniona. 

6. Uwaga dotycząca działki nr 274/2 obręb Jaźwiny - „za” głosowało 15 radnych (K. Ankier, 

M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, A. Kania, M. Kempa, Z. Kuźma, M. Koliński,  

Z. Modliborski, M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, 

 L. Taraszczuk, P. Wolski), „przeciwko” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” od głosu 6 

radnych (R. Bujak-Ziółkowska, M. Lecyk, M. Marzec, J. Szydłowski, K. Śmiertka, J. Wróbel) 

- uwaga została nieuwzględniona. 

7. Uwaga dotycząca działki nr 85 uwaga z dnia 2.11.2019 r. obręb Jaźwiny - „za” głosowało 

15 radnych (K. Ankier, M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, A. Kania, M. Kempa, Z. Kuźma, 

M. Koliński, Z. Modliborski, M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, 
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 L. Taraszczuk, P. Wolski), „przeciwko” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” od głosu 6 

radnych (R. Bujak-Ziółkowska, M. Lecyk, M. Marzec, J. Szydłowski, K. Śmiertka, J. Wróbel) 

- uwaga została nieuwzględniona. 

8. Uwaga dotycząca działki nr 236/3 obręb Jaźwiny - „za” głosowało 15 radnych (K. Ankier, 

M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, A. Kania, M. Kempa, Z. Kuźma, M. Koliński,  

Z. Modliborski, M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, 

 L. Taraszczuk, P. Wolski), „przeciwko” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” od głosu  

6 radnych (R. Bujak-Ziółkowska, M. Lecyk, M. Marzec, J. Szydłowski, K. Śmiertka,  

J. Wróbel) - uwaga została nieuwzględniona. 

9. Uwaga dotycząca działki nr 256/4 obręb Jaźwiny - „za” głosowało 15 radnych (K. Ankier, 

M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, A. Kania, M. Kempa, Z. Kuźma, M. Koliński,  

Z. Modliborski, M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, 

 L. Taraszczuk, P. Wolski), „przeciwko” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” od głosu  

6 radnych (R. Bujak-Ziółkowska, M. Lecyk, M. Marzec, J. Szydłowski, K. Śmiertka,  

J. Wróbel) - uwaga została nieuwzględniona. 

10. Uwaga dotycząca działki nr 4/1 i 4/5 obręb Jaźwiny „za” głosowało 15 radnych  

(K. Ankier, M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, A. Kania, M. Kempa, Z. Kuźma, M. Koliński, 

Z. Modliborski, M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, 

 L. Taraszczuk, P. Wolski), „przeciwko” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” od głosu  

6 radnych (R. Bujak-Ziółkowska, M. Lecyk, M. Marzec, J. Szydłowski, K. Śmiertka,  

J. Wróbel) - uwaga została nieuwzględniona. 

11. Uwaga dotycząca działki nr 241 obręb Jaźwiny - „za” głosowało 14 radnych (K. Ankier, 

M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, M. Kempa, Z. Kuźma, M. Koliński, Z. Modliborski,  

M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, L. Taraszczuk, P. Wolski), „przeciwko” 

głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” od głosu 7 radnych (R. Bujak-Ziółkowska, A. Kania, 

M. Lecyk, M. Marzec, J. Szydłowski, K. Śmiertka, J. Wróbel) - uwaga została 

nieuwzględniona. 

12. Uwaga dotycząca działki nr 234/1, 234/5, 234/6 obręb Jaźwiny - „za” głosowało  

15 radnych (K. Ankier, M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, A. Kania, M. Kempa, Z. Kuźma, 

M. Koliński, Z. Modliborski, M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, 

 L. Taraszczuk, P. Wolski), „przeciwko” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” od głosu  

6 radnych (R. Bujak-Ziółkowska, M. Lecyk, M. Marzec, J. Szydłowski, K. Śmiertka, 

J. Wróbel) - uwaga została nieuwzględniona. 

13. Uwaga dotycząca działki nr 106 obręb Jaźwiny - „za” głosowało 15 radnych (K. Ankier, 

M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, A. Kania, M. Kempa, Z. Kuźma, M. Koliński,  

Z. Modliborski, M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, 

 L. Taraszczuk, P. Wolski), „przeciwko” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” od głosu  

6 radnych (R. Bujak-Ziółkowska, M. Lecyk, M. Marzec, J. Szydłowski, K. Śmiertka,  

J. Wróbel) - uwaga została nieuwzględniona. 

14. Uwaga dotycząca działki nr 236/4 obręb Jaźwiny - „za” głosowało 15 radnych (K. Ankier, 

M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, A. Kania, M. Kempa, Z. Kuźma, M. Koliński,  

Z. Modliborski, M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, 

 L. Taraszczuk, P. Wolski), „przeciwko” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” od głosu  
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6 radnych (R. Bujak-Ziółkowska, M. Lecyk, M. Marzec, J. Szydłowski, K. Śmiertka,  

J. Wróbel) - uwaga została nieuwzględniona. 

15. Uwaga dotycząca działki nr 126/2 obręb Jaźwiny - „za” głosowało 15 radnych (K. Ankier, 

M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, A. Kania, M. Kempa, Z. Kuźma, M. Koliński,  

Z. Modliborski, M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, 

 L. Taraszczuk, P. Wolski), „przeciwko” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” od głosu  

6 radnych (R. Bujak-Ziółkowska, M. Lecyk, M. Marzec, J. Szydłowski, K. Śmiertka,  

J. Wróbel) - uwaga została nieuwzględniona. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

15 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 6 radnych. 

Uchwała nr V/53/19 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Jaźwiny wraz z autopoprawką, została podjęta. 

 

Ad 21  

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu miasta Trzebnica w rejonie ulic: Oleśnickiej, Harcerskiej, Wesołej, 

3-go Maja, Leśnej, J. Korczaka, Armii Krajowej, gen. L. Okulickiego, gen. W. Sikorskiego, 

gen. S. Roweckiego- Grota, Szarych Szeregów, Łąkowej i Wrocławskiej. 

Prowadzący otworzył dyskusję: 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał, jakie nastąpiły zmiany od poprzedniego planu 

zagospodarowania przestrzennego. Co jest powodem, że dokonuje się tyle zmian? Jakie były 

koszty opracowania projektu? 

Salę obrad opuściła radna Maria Ciepluch. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima poinformował, że koszty wynoszą około 

kilkunastu tysięcy. Dokładną kwotę poda na kolejnej sesji. Zmiana nastąpiła z uwagi  

na przystosowanie dróg publicznych. Ten teren się uaktywnił, jeżeli chodzi o budownictwo 

jednorodzinne. Chodzi o dostosowanie dróg do istniejącego stanu. 

Więcej pytań nie było. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 

Głosowanie za nieuwzględnieniem uwag:  

1. Uwaga osoby fizycznej z dnia 11.02.2019 r.: „za” głosowało 13 radnych, (K. Ankier,  

A. Gajowy, A. Janik, M. Kempa, Z. Kuźma, M. Koliński, Z. Modliborski, M. Orzechowska, 

M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, L. Taraszczuk, P. Wolski), „przeciwko” głosowało  

0 radnych, „wstrzymało się” od głosu 7 radnych (R. Bujak-Ziółkowska, A. Kania, M. Lecyk, 

M. Marzec, J. Szydłowski, K. Śmiertka, J. Wróbel) - uwaga została nieuwzględniona. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 20 radnych, za przyjęciem głosowało 

13 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 7 radnych. 

Uchwała nr V/54/19 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu miasta Trzebnica w rejonie ulic: 

Oleśnickiej, Harcerskiej, Wesołej, 3-go Maja, Leśnej, J. Korczaka, Armii Krajowej, gen. 

L. Okulickiego, gen. W. Sikorskiego, gen. S. Roweckiego- Grota, Szarych Szeregów, 

Łąkowej i Wrocławskiej, została podjęta. 
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Ad 22  

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu miasta Trzebnica w rejonie ulic: 3 Maja, 1 Maja, Ks. Dz.  

W. Bochenka w Trzebnicy.  

 

Prowadzący otworzył dyskusję: 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał o powód zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odparł, iż plan porządkuje ten teren. Została 

wprowadzona zabudowa wielorodzinna, pensjonatowa. Dotyczy to tylko terenu za halą 

sportową przy Szkole Podstawowej nr 2. Po uzgodnieniu z konserwatorem zabytków 

porządkowana jest ta część miasta. 

Więcej pytań nie było. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 

Na salę obrad wróciła radna Maria Ciepluch 

 

Głosowanie za nieuwzględnieniem uwag: 

1. Uwaga dotycząca działki nr 26/7, AM-12, obręb Trzebnica - „za” głosowało 14 radnych 

(K. Ankier, M. Ciepluch A. Gajowy, A. Janik, M. Kempa, Z. Kuźma, M. Koliński,  

Z. Modliborski, M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, L. Taraszczuk,  

P. Wolski), „przeciwko” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” od głosu 7 radnych radnych 

(R. Bujak-Ziółkowska, A. Kania, M. Lecyk, M. Marzec, J. Szydłowski, K. Śmiertka,  

J. Wróbel) - uwaga została nieuwzględniona. 

2. Uwaga Arhat sp. z o. o., dotycząca działek nr 26/8, 26/9, 26/10, 26/11, 26/13, 26/14, 26/15, 

26/16, 26/17, 26/18, AM-12, obręb Trzebnica - „za” głosowało 14 radnych (K. Ankier, M. 

Ciepluch A. Gajowy, A. Janik, M. Kempa, Z. Kuźma, M. Koliński,  

Z. Modliborski, M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, L. Taraszczuk,  

P. Wolski), „przeciwko” głosowało 3 radnych (R. Bujak-Ziółkowska, M. Lecyk, K. Śmiertka) 

„wstrzymało się” od głosu 4 radnych (A. Kania, M. Marzec, J. Szydłowski,  

J. Wróbel) - uwaga została nieuwzględniona. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

14 radnych, przeciwko głosowało 2 radnych, wstrzymało się od głosu 5 radnych. 

Uchwała nr V/55/19 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu miasta Trzebnica w rejonie ulic: 3 Maja, 1 Maja, Ks. Dz.  

W. Bochenka w Trzebnicy, została podjęta. 

 

Ad 23  

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów w rejonie ul. Oleśnickiej 

 i Czereśniowej w Trzebnicy  

Prowadzący otworzył dyskusję: 
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Radny Krzysztof Śmiertka zapytał, dlaczego w planie nie zostały ujęte zabudowy 

jednorodzinne, które tam występują. Dlaczego zmieniany jest plan na zabudowę  

do wysokości 18 metrów? 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odpowiedział, że obszar został objęty 

zabudową wielorodzinną. Wcześniej rozpoczął budowę PSG Deweloper, który realizował  

na tym terenie zabudowę wielorodzinną i również występował do gminy o zmianę 

parametrów. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał, dlaczego występują tak duże różnice w zabudowie. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima powiedział, iż teren, który został sprzedany 

deweloperowi pozwala na taka zabudowę, konserwator zabytków nie wniósł zastrzeżeń, 

odbyła się dyskusja publiczna nad planem. 

Radny Krzysztof Śmiertka odparł, że budynki dewelopera KLIWO nie zostaną odebrane, 

jeżeli nie będzie tam zrobiona droga publiczna. Są to potężne koszty dla gminy. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima dodał, że gmina sprzedała te działki i czuje się 

w obowiązku, aby stworzyć całą infrastrukturę.  

Radny Krzysztof Śmiertka powiedział, że plan zagospodarowania z 2016 r. dotyczący tego 

samego terenu, który został zaskarżony, jest w Naczelnym Sądzie Administracyjnym  

i rozstrzygnięcie odbędzie się 4.04.2019 r. Czy nie warto poczekać do rozstrzygnięcia? 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odpowiedział, iż jakie będzie rozstrzygnięcie 

NSA tego nie wie, natomiast dzisiaj jest podejmowana uchwała, która powołuje się na zapisy 

obowiązujące. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał, kto będzie finansował drogę, której koszt wyniesie około 

2 000 000 zł. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima wyjaśnił, że skoro gmina sprzedała teren  

za około 4 000 000 zł, jest rzeczą naturalną, aby realizować zadania leżące po stronie gminy. 

Radny Zbigniew Kuźma powiedział, że nikt nie chciałby znaleźć się na miejscu radnego 

Śmiertki, który będzie sąsiadował z 18 m ścianą. Dodał, że Trzebnica jest pięknym miastem, 

w którym wielu ludzi chce mieszkać, ale czy należało wprowadzić zabudowę blokową? 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odpowiedział, że budynki wielorodzinne 

powstają na obrzeżach miast. 

Radny Artur Kania zapytał, czy Trzebnica jest w stanie zaabsorbować taką liczbę 

mieszkańców, a co z uzdrowiskiem? 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima powiedział, że obowiązuje procedura, która 

najpierw nadaje miastu status strefy ochrony uzdrowiska i o to gmina walczy. Jednak nie ma 

się to w żaden sposób do budownictwa wielorodzinnego, które jest za Lasem Bukowym. 

Radny Artur Kania odparł, że warto uwzględnić głos mieszkańców. 

Radna Renata Bujak-Ziółkowska zaznaczyła, iż polityka zabiegania o nowych mieszkańców 

jest dobra, ale podstawowym obowiązkiem jest dbać o tych, którzy już mieszkają. Zapytała 

również w kwestii formalnej, dlaczego radny Śmiertka nie będzie mógł brać udziału  

w głosowaniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz odparł, iż wynika to z faktu, że Krzysztof 

Śmiertka złożył uwagę do procedowanej uchwały. W związku z tym na mocy ustawy musi 

zostać wyłączony z głosowania. 

Radna Renata Bujak-Ziółkowska zapytała, czy Burmistrz nie powinien być wyłączony  
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z głosowania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz poprosił o sprecyzowanie wypowiedzi. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odpowiedział, że nie łączą go żadne związki 

rodzinne z deweloperem KLIWO. 

Więcej pytań nie było. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 

Przewodniczący poinformował zebranych, że zgodnie z art. 25 Ustawy o samorządzie 

gminnym oraz § 9 Statutu Gminy Trzebnica wyłącza z udziału w głosowaniu radnego 

Krzysztofa Śmiertkę. Nawet, jeżeli radny Śmiertka zagłosuje, jego głos z mocy ustawy jest 

nieważny. 

Głosowanie za nieuwzględnieniem uwag: 

1. Uwaga PSG Deweloper z 30.07.2018 r. - „za” głosowało 13 radnych (K. Ankier,  

M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, M. Kempa, M. Koliński, Z. Modliborski,  

M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, L. Taraszczuk, P. Wolski), „przeciwko” 

głosowało 6 radnych (R. Bujak-Ziółkowska, A. Kania, Z. Kuźma, M. Marzec, J. Szydłowski, 

J. Wróbel), „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, „nie głosowało” 2 radnych (M. Lecyk,  

K. Śmiertka), - uwaga została nieuwzględniona. 

2. Uwaga dotycząca działki nr 28/2, AM-38, obręb Trzebnica z 30.07.2018 r.- „za” głosowało 

13 radnych (K. Ankier, M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, M. Kempa, M. Koliński,  

Z. Modliborski, M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, L. Taraszczuk,  

P. Wolski), „przeciwko” głosowało 6 radnych (R. Bujak-Ziółkowska, A. Kania, Z. Kuźma, 

M. Marzec, J. Szydłowski, J. Wróbel), „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, „nie głosowało” 

2 radnych (M. Lecyk, K. Śmiertka), - uwaga została nieuwzględniona. 

3. Uwaga dotycząca działki nr 28/1, AM-38, obręb Trzebnica z 30.07.2018 r.- „za” głosowało 

13 radnych (K. Ankier, M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, M. Kempa, M. Koliński,  

Z. Modliborski, M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, L. Taraszczuk, 

 P. Wolski), „przeciwko” głosowało 6 radnych (R. Bujak-Ziółkowska, A. Kania, Z. Kuźma, 

M. Marzec, J. Szydłowski, J. Wróbel), „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, „nie głosowało” 

2 radnych (M. Lecyk, K. Śmiertka), - uwaga została nieuwzględniona. 

4. Uwaga PSG Deweloper dotycząca działki nr 55, 56, 28/1, 28/2, AM-38, obręb Trzebnica 

 z 8.02.2019 r. - „za” głosowało 13 radnych (K. Ankier, M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, 

M. Kempa, M. Koliński, Z. Modliborski, M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, 

L. Taraszczuk, P. Wolski), „przeciwko” głosowało 6 radnych (R. Bujak-Ziółkowska,  

A. Kania, Z. Kuźma, M. Marzec, J. Szydłowski, J. Wróbel), „wstrzymało się” od głosu 

0 radnych, „nie głosowało” 2 radnych (M. Lecyk, K. Śmiertka), - uwaga została 

nieuwzględniona. 

5. Uwaga dotycząca działki nr 28/2, AM-38, obręb Trzebnica z 8.02.2019 r.- „za” głosowało 

13 radnych (K. Ankier, M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, M. Kempa, M. Koliński,  

Z. Modliborski, M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, L. Taraszczuk, 

P. Wolski), „przeciwko” głosowało 6 radnych (R. Bujak-Ziółkowska, A. Kania, Z. Kuźma, 

M. Marzec, J. Szydłowski, J. Wróbel), „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, „nie głosowało” 

2 radnych (M. Lecyk, K. Śmiertka), - uwaga została nieuwzględniona.- uwaga została 

nieuwzględniona. 
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6. Uwaga dotycząca działki nr 28/1, AM-38, obręb Trzebnica z 8.02.2019 r.- „za” głosowało 

13 radnych (K. Ankier, M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, M. Kempa, M. Koliński,                     

Z. Modliborski, M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora, M. Stanisz, L. Taraszczuk,  

P. Wolski), „przeciwko” głosowało 6 radnych (R. Bujak-Ziółkowska, A. Kania, Z. Kuźma, 

M. Marzec, J. Szydłowski, J. Wróbel), „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, „nie głosowało” 

2 radnych (M. Lecyk, K. Śmiertka), - uwaga została nieuwzględniona. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 20 radnych, za przyjęciem głosowało 

13 radnych, przeciwko głosowało 7 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych, nie głosował 

1 radny. Wyłączony z głosowania 1 radny. 

Uchwała nr V/56/19 w sprawie w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów w rejonie ul. Oleśnickiej 

 i Czereśniowej w Trzebnicy, została podjęta. 

 

Ad 24  

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Trzebnica dla części terenu miasta 

Trzebnica. 

Prowadzący oddał głos Burmistrzowi Gminy Trzebnica, który wyjaśnił, że zmiana studium 

dotyczy terenu, który został włączony do Trzebnicy przy starej drodze nr 5. Teren jest 

przekształcany pod inwestycje. Dokonywane są zmiany dostosowania do parametrów 

obowiązujących lokalizacji. 

 

W dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu.  

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

19 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała nr V/57/19 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Trzebnica dla 

części terenu miasta Trzebnica, została podjęta. 

 

Ad 25  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/8/18 Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 

18 grudnia 2018 roku w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej  

w Trzebnicy i ustalenia ich składów osobowych.  

Prowadzący poinformował, że uchwała przygotowana została na wniosek radnej Justyny 

Wróbel. 

W dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu.  

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

21 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr V/58/19 w sprawie zmiany uchwały Nr II/8/18 Rady Miejskiej w Trzebnicy  

z dnia 18 grudnia 2018 roku w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej  

w Trzebnicy i ustalenia ich składów osobowych, została podjęta. 
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Ad 26  

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Trzebnicy i ustalenia jej składu osobowego.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że wnioskodawcą uchwały był Klub Koalicji 

Obywatelskiej. Dodał, iż uchwała jest przedwczesna, w związku z tym, że niedokonana 

została jeszcze zmiana statutu, który reguluje prace komisji. 

 

Prowadzący otworzył dyskusję: 

Radny Artur Kania zapytał czy są prowadzone prace nad statutem, o czym radni nie  

są poinformowani. 

Radny Zbigniew Kuźma zapytał czy dzieje się cos bez wiedzy radnych. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima wyjaśnił, że na następnej sesji zostanie 

powołana komisja do opracowania nowego Statutu Gminy Trzebnica. Dopiero wpisanie 

komisji skarg, wniosków i petycji do nowego statutu będzie miało umocowanie prawne. 

Radny Artur Kania powiedział, że jeżeli nie byłoby podstawy prawnej nie mogłoby być  

w porządku obrad. 

Radny Janusz Szydłowski zapytał, co stało na przeszkodzie powołania na tej sesji zespołu 

radnych do opracowania statutu. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima ponownie odpowiedział, że komisja zostanie 

powołana. 

Więcej pytań nie było. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało  

8 radnych, przeciwko głosowało 13 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Trzebnicy i ustalenia jej składu osobowego, nie została podjęta. 

 

Ad 27  

Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodniczący Mateusz Stanisz poinformował, że do biura Rady wpłynęło pięć interpelacji: 

1. Dotycząca udzielenia zamówienia publicznego „Rewitalizacja Gminy Trzebnica poprzez 

utworzenie Galerii Wystawienniczej” - odpowiedź została udzielona. 

2. Dotycząca Statutu Miasta i Gminy Trzebica – odpowiedź została udzielona. 

3. Dotycząca dwutygodnika „Panorama Trzebnicka” - odpowiedź została udzielona. 

4. Dotycząca oświetlenia przejścia dla pieszych przy ul. Oleśnickiej - odpowiedź została 

udzielona. 

5. Dotycząca oświetlenia przy ul. Korczaka w Trzebnicy - odpowiedź została udzielona. 

 

Przewodniczący dodał, że zapytania do biura Rady nie wpłynęły. 
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Ad 28  

Wolne wnioski. 

 

Radna Renata Bujak-Ziółkowska zapytała o ścieżki rowerowe przy ul. 1-go Maja. Czy 

zadanie zostało zamknięte i rozliczone, ponieważ Powiatowy Inspektor Nadzoru 

Budowlanego  

nie dopuścił do użytkowania ścieżek? Czy znaki drogowe, które są ustawione na ścieżkach 

obowiązują? 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima wyjaśnił, że z części dotacji ścieżka została 

rozliczona. W części, w której był udział Gminy Trzebnica jeszcze trwają. Powiatowy 

Inspektor Nadzoru Budowlanego stwierdził pewne nieprawidłowości. Projektant, który 

projektował te ścieżki uzyskał wszelkie wymagane zgody i pozwolenia. Na bazie tego 

projektu gmina uzyskała pozwolenie na budowę.  

Radna Renata Bujak-Ziółkowska stwierdziła, że ścieżki rowerowe wykonano niezgodnie  

z projektem. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odesłał radną Bujak-Ziółkowską do projektu. 

Zaznaczył również, że dopóki trwają prace sprawdzające Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego trudno odnieść się do sprawy. 

Radny Artur Kania zawnioskował, aby zwrócić się między innymi do Nadleśnictwa Oborniki 

Śląskie, które jest zarządcą Lasu Bukowego o ograniczenie gospodarki leśnej realizowanej 

w tym lesie. 

Radny Janusz Szydłowski poinformował, że na sali obrad są przedstawiciele Zarządu 

Działkowców przy ul. Milickiej. Chciałby, aby te osoby wypowiedziały się w sprawie 

dojazdu od ul. H. Brzoski do ich działek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz poinformował, że korespondencja trwa już 

bardzo długo, na tą chwilę wszystkie sprawy działkowców są wyjaśnione. 

Przedstawicielka działkowców powiedziała, że jest to droga gminna, którą chcą dojeżdżać  

do swoich działek. Ustawiony jest znak, jako samowola budowlana. Nie prawdą jest, że jest 

to jedna droga dojazdowa dla mieszkańców. Działkowcy nie mogą dojechać do parkingu 

znajdującego się na ich terenie. Dodała, że Burmistrz Gminy Trzebnica pomógł działkowcom 

przekazując  

60 t grysu nawożonego. Jednak żądają zniesienia znaku i dojazdu do parkingu. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima wyjaśnił, że wśród działkowców nie ma 

zgody. Gmina zrobiła wszystko, o co była proszona. Przekazano gruz, zamontowano 

tabliczkę, która ktoś zerwał. Dodał, że w przypadku samowoli należy zawiadomić 

odpowiednie służby. 

Radny Zbigniew Kuźma powiedział, że należy usunąć znak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz poinformował, że odpowiedź została 

udzielona. 

Radny Krzysztof Śmiertka powiedział, że złożył więcej niż 5 interpelacji. Między innymi  

w sprawie oznakowania ulicy 1-go Maja, ulicy Chrobrego oraz wynagradzania prezesów 

spółek gminnych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz wyjaśnił, że gdy interpelacja spełnia 

wymogi formalno – prawne jest przekazywana Burmistrzowi. 
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Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima dodał, że na złożone prawidłowo interpelacje 

odpowiedź zostanie udzielona. 

 

Ad 29  

Komunikaty. 

 

Radna Małgorzata Lecyk poinformowała, że złożyła rezygnację z bycia członkiem komisji 

rewizyjnej. 

 

Ad 30 

Zamknięcie V sesji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad został wyczerpany i słowami  

cyt. „zamykam obrady sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy”, dokonał zamknięcia V sesji  

o godzinie 17:16. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Adrianna Cendrowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


